GMCC & Welling







รับพนักงานสามารถสื่อสารภาษาจีน (รับเฉพาะ นักศึกษาจบใหม่ 2022)

เงินเดือน + สวัสดิการ มากกว่า 18 k. baht ผลประโยชน์อื่นๆ ค่ารักษาพยาบาลพนักงานและ ครอบครัว 9,500 บาทต่อปี, กองทุนสำรองเลี้ยงชีพ,

โบนัสตามผลประกอบการ

ติดต่อ K.Boat HR:

Pintakan.chobchom@chinagmcc.com

Wechat ID: Hrgmcc2021



GMCC & Welling

Contact me ติดต่อ พี่โบ๊ท HR P'Boat HR Line /Wechat





pintakan chobchom



Scan the QR code to add me on WeChat

New Graduate Project 2022

1. Sales

JD

- 1.Shipment Control.
- 2. Market expansion.
- 3. Profit calculation and quotation.
- 4. Customer relation maintenance.
- 5. Customer claim dealing

Qualification

- 1、外语技能;
- 1.foreign language skills. (Chinese or Japanese) + English
- 2、富有责任心、上进心及抗压能力;
- 2. Full of responsibility, motivation, and able to be under pressure.
- 3、有意向做销售,有BtoB销售经验优先;
- 3. Interested in sales or have B to B Sales experience is preferred.

2. Purchase

JD

- 1、供应商生命周期管理、比例制定、议价和价格录入;
- 1. Supplier life cycle management, proportion formulation, price negotiation and price entry
- 2、供应商管理:物料供应保障,品质问题处理,新产品开发等;
- 2. Supplier management: material supply guarantee, quality problem handling, new product development, etc
- 3. 完成年度谈价降幅目标;
- 3. Achieve the annual price reduction target
- 4. 合同签订;
- 4. contract signing

- 1、**外**语技能·熟练掌握中英语言;
- 1. foreign language skills, Proficient in Chinese and English.
- 2、富有责任心、上进心及抗压能力;
- 2. Full of responsibility , motivation, and able to be under pressure.
- 3、做事情有计划,工作条理清晰,有进取心,执行力强。
- 3. Have a plan, clear work order, enterprising spirit and strong execution.

3. PC/ Production Planning

- 1、年度车间的PSI规划,线体的技改,检修保养的安排;
- 1. Annual PSI planning of workshop, technical transformation of line body and arrangement of

overhaul and maintenance

- 2、车间人员出勤安排,库存控制,自制产量目标的完成;
- 2. Workshop staff attendance arrangement, inventory control, self-made production target completion;
- 3、生产计划的编制、发布和车间完工的核对、客户的订单交付;
- 3. Preparation and release of production plan, check of workshop completion and delivery of customers' orders;
- 4、物料的采购、原材料的控制、呆滞物料的处理;
- 4. Purchase of materials, control of raw materials and handling of non-moving materials;

- 1、外语技能·熟练掌握中英语言;
- 1. foreign language skills, Proficient in Chinese and English.
- 2、富有责任心、上进心及抗压能力;
- 2. Full of responsibility, motivation, and able to be under pressure.
- **3、做事情有**计划,工作条理清晰,有进取心,执行力强。 Have a plan, clear work order, enterprising spirit and strong execution.

4. Process Engineer

- 1、协助实施工艺改善项目;
- 2、350项目实施跟进;
- 3、制造VA项目挖掘实施;
- 4、辅材开发降本;
- 5、UPPH提升;
- 6、年度设备投资规划以及项目实施;
- 7、LCIA项目管理实施;
- 8、拉通中泰双方人员工作改善;
- 1. Responsible for GAT process improvement project.
- 2. Follow up the implementation of 350 Project.
- 3. Mining and implementing the manufacturing VA project.
- 4, auxiliary development cost reduction;
- 5. UPPH enhancement.
- 6. Responsible for annual equipment investment planning and project implementation.
- 7. Responsible for LCIA project management and implementation.
- 8. Improve the work of personnel of Latong and Thailand.

- 1、能够使用中文和泰语;
- 2、富有责任心、上进心及抗压能力;
- 3、**勇于改**变,承担责任;
- 1. Able to use Chinese and Thai.
- 2. Responsible, self-motivated and able to work under pressure.
- 3. Dare to change, take responsibility.

5. Device Engineer

- 1、**工厂的投**资项目年度整体规划·完成投资项目方案检讨及实施·协助解决项目调试中出现的问题·提供技术支持·保证项目流程合规;
- 2、负责统筹跟进工厂简易自动化项目,确保项目方案可靠以及按时完成;
- 3、设备月度、季度以及年度检修规划和实施;
- 4、设备紧急维修,能源改善;
- 5、完成上级领导随时下达的其他工作任务。
- 1. Annual overall planning of the factory's investment projects, review and implementation of investment project schemes, assist in solving problems in project commissioning, provide technical support and ensure project process compliance;
- 2. Responsible for coordinating and following up the simple automation project of the factory, ensuring that the project scheme is reliable and completed on time.
- 3. Equipment monthly, quarterly and annual maintenance planning and implementation.
- 4. Equipment emergency maintenance and energy improvement.
- 5. Complete other tasks assigned by superior leaders at any time.

Qualification

- 1、机械、电气及自动化等相关专业大专及以上学历;
- 1. College degree or above in mechanical, electrical and automation related majors.
- 2、精通CAD, 熟练掌握办公软件应用;
- 2. Proficient in CAD and proficient in office software applications.
- 3、较强的执行力与沟通协调能力。
- 3. Strong execution ability and communication skills.
- 4、能够使用中文和泰语
- 4. Able to use Chinese and Thai.
- 6.1 Motor development Engineer (Mechanic/ Elec.)
- 6.2 Electronic control Engineer (Electrical)
- 1、电机结构开发、方案设计;
- 1. Motor structure development, scheme design.
- 2、电机结构、零部件标准化;
- 2. Standardization of motor structure and parts.
- 3、电机类物料供方零部件开发测试;
- 3. Development and testing of components for suppliers of motor materials;
- 4、项目全过程管理,监控项目是否按期完成;
- 4. Manage the processing project, monitoring project whether it can be completed as schedule.
- 5、完成上级领导安排的其他工作任务。
- 5. Complete the other task that be assigned.

- 1、机械、电气及自动化等相关专业大专及以上学历;
- 1. College degree or above in mechanical, electrical and automation related majors;

- 2、专业基础知识扎实,熟悉掌握电机原理及设计
- 2. Solid professional basic knowledge, familiar with motor principle and design
- 3、精通Ansoft/Ansys设计软件,熟练掌握办公软件应用;
- 3. Proficient in Ansoft/Ansys and proficient in office software applications
- 4、较强的执行力与沟通协调能力。
- 4. Strong execution ability and communication skills.

7. Fund management a/c

- 1、负责对接银行与中国总部资金管理要求; 2、根据公司经营规划·编制公司的资金使用计划;
- 3、通过远期结售汇管理,降低汇率风险;
- 4、编写公司每月资金管理专项分析报告,提出并实施公司资金管理工作改进建议;
- 5、完善资金管理制度。
- 1. Be responsible for connecting the capital management requirements of banks and China headquarters;
- 2. Prepare the company's fund use plan according to the company's business plan.
- 3. Reduce the exchange rate risk through the management of long-term settlement and sale of foreign exchange;
- 4. Prepare the special analysis report of the company's monthly fund management, and put forward and implement the improvement suggestions of the company's fund management;
- 5. Improve the fund management system.

- 1、财务及相关金融类专业
- 1. Finance and related financial Majors
- 2、学习力强,富有责任心、上进心及抗压能力;
- 2. Strong learning ability, full of reponsibility, motivation, and able to be under pressure.
- 3、做事情有计划,工作条理清晰,有进取心,执行力强。 Have a plan, clear work order, enterprising spirit and strong execution.
- 4、具有中文或者英文语言技能更佳 Chinese or English language skills are preferred

GMCC & Welling

L Factory Map

GMCC&Welling

